



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號大埔體育會李福林體育館

會員通訊 (2018 年 8 月)

Oper/Members/NL/2018.8

新班組 (其他班組請瀏覽本會網頁 www.tpsa.org.hk)

班組	星期	時間	年歲	每節收費
清晨器械健體班	星期一至六	9:00-10:30 · 10:30-12:00	16 歲以上	\$15(區議會贊助)
伸展健體班	星期二、四	9:00-10:30 · 8:00-9:30	12 歲以上	\$80
肌筋膜放鬆班	星期一、二	14:30-15:30 · 19:00-20:30	12 歲以上	\$80
空手道班	星期六	20:00-21:30	11-16 歲	\$90
	星期日	11:00-12:30	4-6 歲	\$90
排舞班	星期一、三	9:30-11:00-19:30 21:00	12 歲以上	\$70

吐露港公開渡海泳賽

由本會主辦之第 46 屆吐露港公開渡海泳賽定於 2018 年 9 月 30 日舉行，以船灣沙欄海灘為起點，大美督水上活動中心為終點，全程約 2600 米，8 月 26 日截止報名。

和富大埔足球隊

和富大埔足球隊是代表大埔區的一支足球隊，今年繼續參加超級聯賽，需要大家的支持。下一場在大埔運動場舉行的比賽將於 2018 年 9 月 15 日 (星期六)下午 2:30 對香港飛馬，請踴躍入場支持。

國慶盃乒乓球邀請賽

大埔各界慶祝國慶籌委會與本會於 2018 年 9 月 15 日 (星期六) 上午 9:00 至下午 1:00 在大埔墟體育館舉辦乒乓球邀請賽，歡迎參觀。

李福林體育館中秋節提早休館

2018 年 9 月 24 日 (星期一) 中秋節，李福林體育館將提早於晚上 8:00 休館，祝大家中秋節快樂。

大埔盃羽毛球隊際邀請賽

第 28 屆大埔區隊際羽毛球邀請賽將於 2018 年 10 月 7 日及 14 日 (星期日) 上午 9:00 至下午 6:00 在李福林體育館舉行，歡迎參觀。



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Tai Po Sports Association Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (August 2018)

Oper/Members/NL/2018.8

New Classes

Classes	Days	Time	Age	Fee/Sess
Morning Fitness Exercise	Mon-Sat	9:00-10:30 · 10:30-12:00	16+	\$15(DC funded)
Stretching	Tue, Thu	9:00-10:30 · 8:00-9:30	12+	\$80
Muscular Relaxation	Mon, Tue	14:30-15:30 · 19:00-20:30	12+	\$80
Karate	Sat	20:00-21:30	11-16	\$90
	Sun	11:00-12:30	4-6	\$90
Line Dance	Mon, Wed	9:30-11:00 · 19:30-21:00	12+	\$70

Please visit www.tpsa.org.hk for more classes.

The Cross Tolo Harbor Swimming Race

The 46th Cross Tolo Harbor Swimming Race will be held on 30th September 2018. It's a 2,600 meter race with a maximum of 1,500 enrollments. Enrollment closes on 26th August.

Wofoo Tai Po Soccer Team needs your Support

The Wofoo Tai Po Soccer Team joins the Premier League this year. The coming match which takes place at the Tai Po Sports Ground will be held at 2:30pm on 15th September against Hong Kong Pegasus. Please show your support there.

The National Day Celebration Table Tennis Competition

The National Day Celebration Table Tennis Competition is scheduled for 15th September from 9:00am-1:00pm at Tai Po Hui Sports Centre.

Li Fook Lam Indoor Sports Centre will close early for Mid Autumn Festival

The sports centre will close at 8:00pm on 24th September, 2018 for Mid-autumn Festival. We wish you a happy Mid-autumn Festival.

The 28th Tai Po Cup Badminton Competition

The once a year Tai Po Cup Badminton Competition which takes place at Li Fook Lam Indoor Sports Centre is scheduled for 7th and 14th October, 2018.